



شركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع.
Raysut Cement Company S.A.O.G

Date: 14 July 2024

التاريخ: 14 يوليو 2024 م

Appointment of Chief Financial Officer

تعيين الرئيس المالي

We are pleased to announce that Mr. Ashraf Azmi Atmeh has been appointed as the Chief Financial Officer of the company, effective July 14, 2024.

يسعدنا أن نعلن عن تعيين الفاضل/ أشرف عزمي عتمه رئيسا ماليا للشركة اعتبارا من 14 يوليو 2024م.

Mr. Ashraf brings over 25 years of extensive experience in Finance, having previously served as Group Chief Financial Officer at Arab Mining Company, Rasana Group, EEE Group, MESC Group, SRMG Group, and Aal Taher Group. He holds a master's degree in international business management - Finance from Heriot Watt University and a bachelor's degree in economics, Banking, and Financial Science, with specialized training in Executive Management, Risk Management and Audit.

يتمتع الفاضل أشرف بخبرة واسعة تزيد على 25 عاماً في مجال الشؤون المالية، حيث شغل سابقاً منصب المدير المالي للمجموعة في الشركة العربية للتعدين ومجموعة رسانا ومجموعة EEE ومجموعة MESC ومجموعة SRMG ومجموعة آل طاهر. وهو حاصل على درجة الماجستير في إدارة الأعمال الدولية - المالية من جامعة هيريوت وات ودرجة البكالوريوس في الاقتصاد والعلوم المصرفية والمالية، مع تدريب متخصص في الإدارة التنفيذية وإدارة المخاطر والتدقيق.

Mr. Ashraf's profound expertise will significantly enhance our finance department, ensuring the highest standards of corporate governance and financial integrity.

ان الخبرة الواسعة التي يتمتع بها الفاضل أشرف ستساعد بشكل كبير في تعزيز جودة الأعمال المالية للشركة، مما يضمن الالتزام بأعلى معايير حوكمة الشركات والنزاهة المالية.

With kind regards,

مع أطيب التحيات،

د. هلال بن سيف الضامري
الرئيس التنفيذي بالإنابة

Dr. Hilal Saif Al Dhamri
Acting Chief Executive Officer

